
 

 

Informationsklass: K2 

 
 

Protokoll fört vid årsstämma för Nedre Helgeå FVO 2024-02-26 
Plats: Hovby bygata 9, kl 19.00 

 
1. Mötets öppnande och val av ordförande för stämman/årsmötet.  

Fredrik Svensson hälsade välkommen inledningsvis hölls en tyst minut för tidigare ledarmot 
Sven Olsson som nyligen gått bort. Vidare förklarades stämman öppnad och Sven-Inge 
Andersson valdes till ordförande. 
 

2. Val av två justeringsmän tillika rösträknare.  
Att justera dagens protokoll tillika rösträknare valdes Anders Persson och Bertil Trulsson 

 
3. Val av sekreterare på stämman/årsmötet.  

Till sekreterare för mötet valdes Håkan Östberg. 
 

4. Anteckning av närvarande medlemmar och ombud samt beslut om röstlängd (beslut om 
röstlängd kan anstå tills ärende uppkommer som fodrar särskild röstlängd).  
Närvarolista ligger till grund för rösträttning, deltagarlista bifogas protokollet. 
Röstlängden bestämdes till 22 personer. En fullmakt inkom. Bifogas protokollet.  

 
5. Fastställande av dagordning  

Stämman fastställde dagordningen. 
 

6. Fråga om kallelse till stämman skett stadgeenligt 
Stämman fastställde att kallelsen skett stadgeenligt genom i Kristianstadsbladet  
första lördagen i februari. 
 
Det lyftes att verksamhetsberättelse och ekonomisk rapport inte delgivits innan stämman 
enligt § 11 i stadgarna. Både verksamhetsberättelse och ekonomisk rapport fanns tillgängligt 
på stämma.  
 

7. Styrelsen verksamhetsberättelse och ekonomisk rapport 
Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs av Fredrik Svensson och ekonomisk rapport 
redovisades av Anders Persson. Handlingarna godkändes och lades till handlingarna. 

 
8. Revisorernas berättelse och fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Revisorernas berättelse föredrogs av Anders Persson. Stämman beviljade styrelsen 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 
 

9. Ersättning till styrelsen och revisorerna 
Stämman beslöt att ersättning till styrelsen och revisorer skall vara oförändrad. Ersättning 
enligt tabell nedan: 
 
Ordförande och revisorer  900 kr/år 
Styrelseledamöter  100 kr/möte 
Körersättning  25 kr/mil 
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10. Val av styrelseordförande och övriga styrelseledamöter samt ersättare: 
 

Ordförande  Fredrik Svensson nyval 2025 
 
Ordinarie ledamöter 
”         ” Lennart Olsson  2025 
”         ” Lennart Trulsson  2025  
”         ” Jörgen Persson  2025 
”         ” Martin Bärnheim  2025 
”         ” Kristoffer Gustavsson  2025 
”         ” Håkan Östberg, kommunrepresentant 2025 
”         ” Andreas Jezek   2025 
”         ” Niklas Persson  omval 2026 
 
Suppleant 
”         ” Per Torstensson, kommunrepresentant 2025 
”         ” Fredrik Paridon  2025 

 

11. Val av revisorer 
  Sven-Inge Andersson nyval 2025 

Magnus Malm  nyval 2025 
Ersättare Pontus Wehster nyval 2025 
 

12. Utseende av Valberedning 
  Mats-Inge Mårtensson omval 2025 

 
13. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmar. 

Till stämman har 3 motioner inkommit.  
 
1. Förslag till stämman: En rutin och policy på hur och vem som ska läsa och svara på 

inkommande frågor till föreningen måste tas fram.   
Svar: Styrelsen föreslår stämman att avslå motionen då ansvarig för inkommande mail 
(Niklas Persson) är utsedd och även föreningens system för mail håller på att ses över. 
Stämman beslutade att avslå motionen.  
 

2. Förslag att ett beslut tas med en plan över hur en digitalisering av 
fiskerättsförteckningen ska ske och i samband med detta uppdatera så den blir aktuell. 
Även skapa en matrikel över vilka som är fastighetsägare vore en fördel för att kunna 
sprida information för att få en levande förening. 
Svar: Styrelsen begär att få utreda frågan vidare. Styrelsen avser att se över 
möjligheterna att digitalisera och säkra fiskerättsförteckningen och kommer föra dialog 
med Länsstyrelsen i Skåne för att reda ut vad som gäller vid uppdatering under 2024. 
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att utreda frågan vidare för beslut. 
 

3. Förslag om att FVO går med i Sveriges fiskevattenägares förbund.  
Svar: Styrelsen ber att få ta frågan med sig och behandla vid kommande styrelsemöte 
2024. 
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att utreda frågan vidare för beslut. 
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14. Fråga om fiskets vård och bedrivande (fiskeplan) under kommande verksamhetsperiod 
samt villkor för upplåtelse av fiskerätt 
Förslag inkom om att ändra fredningstiden för öring och lax till 15 september-31 december.  
Stämman godkände förslaget och gav styrelsen i uppdrag att uppdatera fiskeplanen. 
Fiskeplan bifogas protokoll 
 
Fråga till styrelsen: Varför har det inte satts ut någon fisk (gös) under senaste åren?  
Svar: Det har inte gått att få tag i utsättningsfisk vidare har styrelsen tagit beslut om att inte 
sätta ut fisk utan framöver arbeta för att gynna inhemska arter i området istället.   

 
15. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat. 

Styrelsens förslag till budget för 2024 redogjordes för av Anders Persson.  
Stämman beslutade att presenterad budget fastställs. 

 
16. Övriga frågor 

Förfrågan till föreningen att arbeta mot skarv och säl i området. Upplevs som ett stort 
problem och hot enligt frågeställaren. Styrelsen tar frågan med sig.  

 
17. Premiering av största fisk 2023. 

 

• Aborre vikt 1400 gr Fångad av Björn Snecker 

• Gädda vikt 3000 gr Fångad av Alvin 

• Gös vikt 3500 gr Fångad av Ermin Nezirevic, Fångstplats Bryggan badhuset 

• Laxartad Ingen inrapportering har skett 
 
Samtliga kommer att premieras med ett årskort. 

 
18. Meddelande om var och när stämmoprotokollet hålls tillgängligt.  

Stämmoprotokollet hålls tillgängligt på föreningens hemsida fr.o.m. 2024-04-01. 
 

19. Mötet avslutas 
Mötesordföranden tackade de närvarande och förklarade stämman avslutad. 
 
 
 
Håkan Östberg, sekreterare 
 
 
 
 
-----------------------------------------------  
 
 
Anders Persson, justeringsman  Bertil Trulsson, justeringsman 
 
 
 
 
-----------------------------------------------  ---------------------------------------------- 


